



WEAVES DO ARCADE FIRE'S “NEIGHBORHOOD #3 (POWER OUT)” FOR SIRIUSXM POLARIS COVER SESSION

TORONTO, ON – Tuesday, May 8, 2018

The Polaris Music Prize has debuted its first SiriusXM Polaris Cover Session for 2018 featuring Weaves reinterpreting “Neighborhood #3 (Power Out)” from Arcade Fire’s 2004, Slight Family Polaris Heritage Prize-winning album, *Funeral*.

An in-studio performance video of the song is now available via the [Polaris YouTube channel](#). Additionally, an audio stream of it can be found on the [Weaves YouTube channel](#).

*“This is one of my favourite songs from *Funeral* and I just decided it would be really cool to make it a little Weaves-y,”* says Weaves’ vocalist, Jasmyn Burke.

Weaves recorded their version of “Neighborhood #3 (Power Out)” at Revolution Recording in Toronto and it was produced and mixed by the band. Their version of this song is also being performed at select dates on their current tour. Those dates include:

05/08 Lethbridge, AB, Geomatic Attic
05/12 Sudbury, ON, Grace Hall
05/15 Quebec City, QC, L'Anti
05/16 Fredericton, NB, Capital Complex
05/17 Halifax, NS, Seahorse Tavern
05/18 Sackville, NB, Thunder & Lightning
06/03 Pinconning, MI, Riverscene Music Festival
06/08 Brooklyn, NY, Northside @ Knitting Factory
06/27 Toronto, ON, TD Jazz Fest @ The Phoenix
07/20 Yellowknife, NWT, Folk on the Rocks Festival
09/07 Elizabethtown, NY, Otis Mountain Get Down

The Weaves cover is the first of three cover sessions planned for 2018 that feature past Polaris nominees interpreting songs from albums that have received Slight Family Polaris Heritage Prize designation. Arcade Fire’s *Funeral* won in 2016 for the 1996-2005 category. Weaves made the Polaris Music Prize Short List in 2017 for their self-titled album.

Two more Polaris Cover Sessions will be revealed in the coming months. All three will be pressed on a limited edition 10" vinyl record that will be free to purchasers of 2018 Polaris nominated albums at participating retail stores, starting in July. The record will also be given to Polaris Gala attendees.

This is the tenth cover song commissioned by Polaris. Other songs in the series include Little Scream performing Mary Margaret O'Hara's "Anew Day", Zaki Ibrahim performing Leonard Cohen's "Show Me The Place", Whitehorse performing The New Pornographers' "Bones Of An Idol", Sarah Harmer performing Caribou's "Odessa", Great Lake Swimmers performing Sarah Harmer's "I'm A Mountain", Arkells performing Owen Pallett's "I Am Not Afraid" and Joel Plaskett performing Feist's "Bittersweet Melodies". All these performances are available on the Polaris [YouTube](#) and [Soundcloud](#) channels.

About the Polaris Music Prize

The Polaris Music Prize is a not-for-profit organization that annually honours and rewards artists who produce Canadian music albums of distinction. A select panel of music critics judge and award the Prize without regard to musical genre or commercial popularity. Our Polaris Podcast explores the rich and intriguing stories behind these albums and is available via iTunes and other distributors. polarismusicprize.ca

About CBC Music

CBC Music connects Canadians with the very best in music. Available through the CBC Music app, online, on radio and in television specials throughout the year, CBC Music privileges Canadian artists and songs. Offering over 100 free music streams, CBC Music draws from all genres and classifications with knowledgeable hosts and programmers. Home to the JUNO Awards and your favourite music from across the country, discover the next great act with CBC Music. For more, visit www.cbcmusic.ca

About SiriusXM Canada

Sirius XM Canada Holdings Inc., operating as SiriusXM Canada, is the country's leading entertainment company. SiriusXM creates and offers commercial-free music; premier sports talk and live events; comedy; news; and exclusive talk and entertainment. SiriusXM is available in vehicles from every major car company and on smartphones and other connected devices as well as online at siriusxm.ca.

Join SiriusXM Canada on Facebook at facebook.com/siriusxmcanada, on Twitter at [@siriusxmcanada](https://twitter.com/siriusxmcanada), on Instagram at [@siriusxmcanada](https://instagram.com/siriusxmcanada) and on YouTube at youtube.com/siriusxmcanada.

SiriusXM radios and accessories are available from retailers nationwide and online at SiriusXM. In addition, SiriusXM Music for Business provides commercial-free music to a variety of businesses. SiriusXM is also a leading provider of connected vehicles services, giving customers access to a suite of safety, security, and convenience services including automatic crash notification, stolen vehicle recovery assistance, enhanced roadside assistance and turn-by-turn navigation.

SiriusXM Canada has been designated one of Canada's 50 Best Managed Companies nine years in a row and is currently a Platinum Club Member.

Media Contacts:

Polaris Music Prize media:

Amanda McCauley - Indoor Recess
(905) 926-6440

amanda@indoorrecess.com

Polaris Music Prize media (Quebec):

Magali Ould

(514) 994-6295

magali@polarismusicprize.ca

Weaves/Buzz Records:

Ian Chai

(647) 707-3306

ian@buzzrecords.ca

WEAVES REPREND « NEIGHBORHOOD #3 (POWER OUT) » D'ARCADE FIRE POUR LES SESSIONS SIRIUSXM DE REPRISES DU POLARIS

Toronto, ON – Mardi 8 mai 2018

Le Prix de musique Polaris présente la première des Sessions SiriusXM de reprises du Polaris de 2018. Weaves réinterprète « Neighborhood #3 (Power Out) » tirée de l'album *Funeral* (2004) d'Arcade Fire, récipiendaire du Prix du Patrimoine Polaris de la famille Slaight.

Une captation de la performance en studio est disponible dès maintenant sur la chaîne [YouTube du Polaris](#), tandis que l'audio est disponible sur la chaîne [YouTube de Weaves](#).

« C'est l'une de mes chansons préférées de l'album *Funeral*, et je me suis dit que ce serait vraiment cool de la rendre un peu Weaves-y », nous explique la chanteuse de Weaves, Jasmyn Burke.

Weaves a enregistré sa version de « Neighborhood #3 (Power Out) » au studio Revolution Recording à Toronto, et le groupe a lui-même produit et mixé la chanson. Weaves performera également sa version de cette chanson lors de certains spectacles de sa tournée. Celle-ci inclut les dates suivantes:

05/08 Lethbridge, AB, Geomatic Attic
05/12 Sudbury, ON, Grace Hall
05/15 Québec, QC, L'Anti
05/16 Fredericton, NB, Capital Complex
05/17 Halifax, NS, Seahorse Tavern
05/18 Sackville, NB, Thunder & Lightning
06/03 Pinconning, MI, Riverscene Music Festival
06/08 Brooklyn, NY, Northside @ Knitting Factory
06/27 Toronto, ON, TD Jazz Fest @ The Phoenix
07/20 Yellowknife, NWT, Folk on the Rocks Festival
09/07 Elizabethtown, NY, Otis Mountain Get Down

La reprise de Weaves est la première de trois prévues pour l'année 2018. Chaque session de reprises présente un ancien nommé du Polaris qui interprète une pièce provenant d'un album

récipiendaire du Prix du Patrimoine Polaris de la famille Slaight. « Funeral » d'Arcade Fire a gagné en 2016 pour l'époque 1996-2005. Weaves a été nommé sur la courte liste en 2017 pour son premier album homonyme.

Deux autres Sessions SiriusXM de reprises du Polaris seront dévoilées dans les mois à venir. Ces trois sessions se retrouveront sur un vinyle 10" de collection qui sera donné gratuitement à l'achat d'un album nommé sur la courte liste 2018 dans les magasins participants dès le mois de juillet. Les vinyles seront également offerts aux invités du gala Polaris.

Cette reprise est la dixième commissionnée par le Polaris. Les autres chansons de cette série incluent Little Screem interprétant « A new Day » de Mary Margaret O'Hara, Zaki Ibrahim interprétant « Show Me The Place » de Leonard Cohen, Whitehorse interprétant « Bones Of An Idol » de The New Pornographers, Sarah Harmer interprétant « Odessa » de Caribou, Great Lake Swimmers interprétant « I'm A Mountain » de Sarah Harmer, Arkells interprétant « I Am Not Afraid » d'Owen Pallett et Joel Plaskett interprétant « Bittersweet Melodies » de Feist. Toutes ses performances sont disponibles sur la chaîne YouTube et le Soundcloud du Prix de musique Polaris.

À propos du Prix de musique Polaris

Le Prix de musique Polaris est une organisation à but non lucratif qui honore et récompense annuellement les artistes ayant créé des albums de musique canadiens de renom. Un groupe sélectionné de critiques musicaux jugent et décernent le Prix sans considération pour le genre musical ou la popularité commerciale. Notre Podcast du Polaris explore les histoires riches et intrigantes qui se cachent derrière ces albums, et est disponible via iTunes et d'autres plateformes. polarismusicprize.ca

À propos de CBC Music

CBC Music connecte les Canadiens avec le meilleur de la musique. Disponible sur l'application CBC Music, en ligne, à la radio et des émissions télévisées spéciales tout au long de l'année, CBC Music privilégie les artistes et chansons canadiens. Offrant plus de 100 chaînes de musique en continu gratuites, CBC Music explore tous les genres musicaux avec l'aide de programmeurs et personnalités bien informés. Partenaire des JUNO Awards hébergeant le meilleur de la musique canadienne, découvrez le prochain grand artiste avec CBC Music. Pour plus d'info, visitez le www.cbcmusic.ca

À propos de SiriusXM Canada

Sirius XM Canada Holdings Inc., qui fait affaire sous le nom de SiriusXM Canada, est la principale entreprise de divertissement au pays. SiriusXM crée et offre de la musique sans pauses publicitaires; des discussions et événements sportifs en direct de premier plan; de l'humour; des actualités; ainsi que des émissions de divertissement et des discussions exclusives. SiriusXM est offert dans les véhicules de toutes les grandes marques automobiles, sur les téléphones intelligents et autres appareils connectés de même qu'en ligne à siriusxm.ca.

Rejoignez SiriusXM Canada sur Facebook à facebook.com/siriusxmcanada, sur Twitter à [@siriusxmcanada](https://twitter.com/siriusxmcanada) et sur YouTube à youtube.com/siriusxmcanada.

Les radios et accessoires SiriusXM sont offerts par des détaillants partout au pays et en ligne sur le site de SiriusXM. De plus, la Musique SiriusXM pour entreprises permet à une grande variété d'entreprises de syntoniser de la musique sans pauses publicitaires. SiriusXM est également un fournisseur important de services connectés pour véhicules. Les clients ont notamment accès à diverses fonctions sécuritaires et pratiques, comme les signalements automatiques de collisions, l'aide au recouvrement d'un véhicule volé, une assistance routière de qualité supérieure et un service

de navigation détaillé.

SiriusXM Canada a été désignée comme l'une des 50 entreprises les mieux gérées au Canada pendant neuf années consécutives et est actuellement membre du Club Platine.

Contacts médias:

Prix Polaris - Québec

Magali Ould

(514) 994-6295

magali@polarismusicprize.ca

Prix Polaris - Canada

Amanda McCauley

Indoor Recess

(905) 926-6440

amanda@indoorrecess.com

Weaves/Buzz Records:

Ian Chai

(647) 707-3306

ian@buzzrecords.ca

Our Partners /
Nos partenaires

